
Milí fanúšikovia. Za vašu obrovskú podporu našej stránke sme si pre Vás pripravili sériu 

článkov pod názvom: Prečo sponzorujem hokejbal? Radi Vám predstavíme našich sponzorov, 

ktorí sú ochotní podporiť športujúcu mládež. Na základe toho sme oslovili Martina Vangela 

z cestovnej agentúry Zahra. 

Ahoj Martin, skúsil by si sa nám trošku predstaviť? 

Zdravím, volám sa Martin Vangel a pracujem v oblasti cestovného ruchu. Sme cestovná 

kancelária Zahra so sídlom v Čadci, ale naša agentúra pracuje aj prostredníctvom 

internetovej stránky. 

Určite väčšina z našich fanúšikov je zvedavá prečo ste sa rozhodli byť našimi spozormi? 

Lebo Ľudo došiel a povedal Martin daj peniaze (smiech). No prečo? Lebo ja si myslím, že je 

dobré podporovať mladých športovcov, rozvoj tohto športu a na pomoc pri rozvoji mladých 

talentov. Jednoducho rád podporím dobrú vec a myslím, že sú to dobre investované peniaze.  

Ešte jedna otázočka. Máš aj ty nejaké osobné skúsenosti s hokejbalom?  

Áno. Ešte kedysi dávno na základnej škole som bol nádejným hráčom, bohužiaľ to padlo, lebo 

som si zlomil hokejku a nemal som na novú, tak som musel skončiť (smiech). Tým sa moja 

kariéra skončila a celkom ma to aj mrzí, tak som sa rozhodol, že skúsim aj ja nejako pomôcť 

aspoň formou sponzorského daru.  

My Martinovi ďakujeme a v blízkej budúcnosti sa môžete tešiť na ďalšie články. 

 



 

 


